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ÇORUM İL ÖZEL İDARESİ  

İL GENEL MECLİSİ 

Sıra 

No 
 

İL GENEL MECLİSİNİN 2018 YILI ARALIK AYINA AİT 

 TOPLANTI GÜNDEMİ KONU BAŞLIKLARI 
Toplantı Başlama Tarihi: 03/12/2018 Pazartesi Toplantı Saati: 11:00 

Toplantı Yeri: İl Özel İdaresi, Mimar Sinan Mahallesi, İnönü Caddesi No:167 İl 

Genel Meclisi Toplantı Salonu. 
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  Açılış yoklaması. 

 

  İl Genel Meclisinin 22/11/2018 Perşembe günkü toplantısına ait tutanak özetinin 

okunması. 

 

  5302 Sayılı İl Özel İdaresi Kanunu’nun 18. maddesi gereğince, İl Genel Meclisi 

Üyeleri tarafından Meclis Başkanlığına verilmesi halinde önerge tekliflerinin 

görüşülmesi. 

 

  Mecitözü İlçesi Kuyucak köyümüzde ana yola ulaşım 10 km’dir. Köy halkı 10 km 

gidiş 10 km geliş olarak 20 km yol gitmektedir. Ana bağlantı yolu hayata 

geçirildiğinde 2,5 km ile köy halkı ana yola ulaşacaktır.  Kuyucak köyümüzü ana 

yola bağlayacak olan yolun İl Özel İdaresinin yol ağına alınıp asfalt yapılması 

mümkün müdür? Bu konular ile ilgili olarak İmar ve Bayındırlık Komisyonunca 

hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

  İskilip İlçesi Şehit Mikail Kaya Şehir Stadyumunun zemini ilgisizlikten ve 

bakımsızlıktan dolayı kullanılamaz durumdadır. Resmi Bayram kutlamalarının ve iki 

güzide amatör futbol takımının antrenmanlarını ve resmi maçlarını yaptıkları futbol 

sahası bugün işlevini görememektedir. Bu iki futbol takımı antrenmanlarını ve resmi 

maçlarını civar ilçe ve il merkezinde yapmaktadırlar. Futbol sahasının bu işler acısı 

durumu İskilip halkını tümden üzmektedir. Bu durumu düzeltmek için İl Genel 

Meclisimiz neler yapabilir? Bu konular ile ilgili olarak Gençlik ve Spor 

Komisyonunca hazırlanan raporun görüşülmesi. 

   

  Okulların bahçe girişinde bulunan demir kapıların devrilmesi sonucu öğrencilerin 

yaralandığı ve ölümle sonuçlanan kazaların meydana geldiği haberlerini duyuyoruz. 

İlimizdeki okullarda bu demir kapıların kontrolü yapılıyor mu? Tehlikeli olan okul 

kapılarına karşı nasıl bir tedbir alınabilir? Sorunlu olan kapılar değiştirilebilir mi? 

Öğrencilerimiz ve vatandaşlarımız için okullarda tehlike oluşturabilecek giriş 

kapıları, istinat duvarları, çatı saçakları ve sıvası dökük duvarlar gibi fiziki durumlar 

var mı? Okullarımızda öğrencilerimizin güvenliğini tehlikeye sokacak fiziki şartların 

tespit edilmesi ve bu tespitlerin Milli Eğitim Müdürlüğü ve kamuoyu ile 

paylaşılması ile ilgili olarak Araştırma ve Geliştirme (ARGE) Komisyonunca 

hazırlanan raporun görüşülmesi. 
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  Mecitözü İlçesi Emirbağ köyü İlköğretim okulu binası, Jandarma binasından 

İlköğretim okuluna çevrilmiştir. Okulun çevre duvarları yıkık, bahçenin ana giriş 

kapısı bulunmamaktadır ve duvarların sıvası dökülmüş haldedir. Yerinde inceleme 

yapılarak okul için neler yapılabilir? Nasıl bir destek sağlanır? Bu konular ile ilgili 

Plan ve Bütçe Komisyonunca hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

  İl Özel İdaresine bağlı kaç İlçemizde Özel İdare Müdürlüğü vardır? Bu 

Müdürlüklerin beklenen faydayı sağlayıp sağlamadığı, İlçelerimizde hangi işleri 

yaptığı, kaç personelinin bulunduğu, İlçe Müdürlüklerinden yürütülen işlemlerin 

merkezden yürütülüp yürütülemeyeceği konularının araştırılması ile ilgili olarak 

Plan ve Bütçe Komisyonunca hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

  Çocuklarımızın yetişmesinde en önemli yer ailelerdir. Bununla ilgili ilimizde aile 

eğitimlerimiz var mıdır? Ne gibi etkinlikler yapılmaktadır? Okul çağına gelmiş ama 

okula gönderilmeyen gerek kız gerek erkek çocuğumuz var mıdır? Bunların takibi 

nasıl yapılmaktadır? Kötü alışkanlıklardan korumak için yapılan çalışmalar nelerdir? 

Çocuk istismarı ve taciz olaylarında hangi kurum ne gibi önlemler almakta bununla 

ilgili çalışmalar nelerdir? Çocuk işçi konusu ilimizde hangi boyutlarda bunu 

önlemek için neler yapılmaktadır? Bu konular ile ilgili olarak Eğitim Kültür ve 

Sosyal Hizmetler Komisyonunca hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

  Okul dışında RAM (Rehberlik Araştırma Merkezi) nin çalışma alanları nelerdir? 

Uygulanan projeler nelerdir? Kazanımlar neler olmuştur? Sürdürülen projeler var 

mıdır? Bu konular ile ilgili olarak Aile ve Engelliler Komisyonunca hazırlanan 

raporun görüşülmesi.  

 

  Çayır, mera ve yem bitkilerinin üretimini geliştirme projesi kapsamında yapılan 

çalışmalar nelerdir? Kaba yem sorunu bulunmakta mıdır? Ne gibi çalışmalar 

yapılmıştır? İlimizde gelinen nokta nedir? Bu konular ile ilgili olarak Tarım ve 

Hayvancılık Komisyonunca hazırlanan raporun görüşülmesi. 

 

   Gelecek ayki toplantı gününün belirlenmesi. 

 

 

                                                                                             Halil İbrahim KAYA                                                      

                                                                                                  Meclis Başkanı 

 

 

 


